

Proposed text to communicate the use of ISO 26000

**ISO 26000 Guidance on Social Responsibility
Communication on its application
ISO 26000社会责任指南
针对应用的沟通**

We hereby state that our organization is well acquainted with ISO 26000, its content, and how it may be used to prioritize and to work with social responsibility.

我们特此声明，本组织熟悉掌握ISO 26000的内容，以及如何用它去区分社会责任的优先次序和从事社会责任方面的具体工作。

We recognize ISO 26000 as a reference document that provides guidance on social responsibility. We have used ISO 26000 as a guide to integrate social responsibility into our values and practices.

我们认可ISO 26000作为提供社会责任指南的一个参考文件。我们已经使用ISO 26000作为指导，将社会责任融入我们的价值观和实践。

More details are given on <our website> and/or in <our report>. For any further information please contact the undersigned.

详情载于<我们的网页>和/或<我们的报告>。如需任何进一步的信息，请联系以下签字人。

Date and place.....	Signature(s).....	Address
日期和地点... ..	签名. 地址